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Protokół Nr LII/7/2022 
z LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 31 maja 2022 r.  w 
Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 15:00. 
 
 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof 

5. Jaruga Mirosław 

6. Król Bogdan 

7. Lubiszewski Sylwester 

8. Rudecki Robert 

9. Mąkosa Leszek 

10. Mielczarek Tomasz 

11. Subczyńska Alicja 

12. Szwedzki Józef 

13. Sagan Tomasz 

 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek, 

2. Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek.  

 

W sesji uczestniczyli sołtysi.  

 

Planowane tematy: 

       1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z: 

a) XLIX Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1), 

b) L Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 2), 

c) LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 3). 

4. Sprawy różne.  

5. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Szadek z przeprowadzonej kontroli w MiGBP w 

Szadku oraz filiach bibliotecznych (druk 4).  

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie na rok 2021 dla Gminy i Miasta Szadek (druk 5). 

7. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2021 dla gminy Szadek (druk 6). 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 

pozarządowymi (druk 7). 

9. Przyjęcie sprawozdania z wykorzystania dotacji LKS „Victoria” Szadek (druk 8).  

10. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli, analiza stanu bezpieczeństwa i 

porządku publicznego w 2021 r. na terenie Gminy i Miasta Szadek (druk 9). 

11. Przyjęcie informacji o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy i Miasta Szadek w 2021 r. 

(druk 10).  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Szadku za 2021 r. (druk 11). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Szadku za 2021 r. (druk 12). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szadku (druk 13). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Szadku oraz 

zmiany statutu w zakresie likwidacji filii (druk 14). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2022-

2032 (druk 15).  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022 (druk 16). 

18. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady LII Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.  W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni: Radna D. Golik, Radny St. 

Bralczyk).  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

W drodze głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Pkt 3. Przyjęcie protokołów z: 

a) XLIX Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1), 

Protokół przyjęty jednogłośnie w drodze głosowania.  

b) L Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 2), 

Protokół przyjęty jednogłośnie w drodze głosowania.  

c) LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 3). 

Protokół przyjęty jednogłośnie w drodze głosowania.  

 

Pkt 4. Sprawy różne.  

Burmistrz Gminy i Miasta Szadek poinformował, że wspólnie z Przewodniczącą uczestniczyli w spotkaniu, gdzie 

symbolicznie otrzymali promesę w ramach rządowego funduszu Polski Ład - na realizację 2 zadań drogowych. 

Jedno na kwotę 4 mln 700, drugi na kwotę 4 mln 600 zł.  Z 2 złożonych wniosków, oba otrzymały akceptację w 

pełnym wymiarze.  Pan Burmistrz przypomniał, że zadania zaplanowano w 2 etapach. Mamy tutaj 19 km wszystkich 

tych dróg ujętych łącznie w 2 etapach. Formalna promesa z BGK będzie prawdopodobnie za jakieś 1,5-  2 miesiące, 

później trzeba ogłosić przetarg. Nie należy się spodziewać, że będzie to wykonane w tym roku. Z informacji 

przekazanych przez  Pana posła P.  Rychlika, wynika, ze w czerwcu za około 2,3 tygodnie będzie rozstrzygnięcie 

naboru PGR-owskiego: tj. wnioski składane na Prusinowice, Borki Prusinowskie, Choszczewo - tam gdzie były 

grunty państwowego gospodarstwa rolnego. Tu mamy wniosek na kwotę ok. 3 mln zł,  

 

Pan Ławniczak odniósł się do panującej sytuacji ekonomicznej. Rosnące ceny dotykają wszystkich. I gospodarstwa 

domowe i wykonawców, przedsiębiorców. Koszt prądu dzisiaj to ok. 450-470 zł/megawatogodzina. Styczeń/ luty to 

będzie poziom 1500 zł. Takie są oficjalne zapowiedzi. Węgiel, ekogroszek na składzie kosztuje średnio 2,5 - 3 tys. 

zł i jest ograniczony dostęp. Dlatego najlepiej jeśli postępowania przetargowe, będą jak najszybciej ogłoszone, 

rozstrzygane. Żeby wykonawcy fizyczne znaleźli się. Gmina nadal czeka na rozstrzygnięcia w ramach programu 
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PGR-u. Samorząd województwa rozstrzygnął dofinansowanie do drogi w Przatowie – 102 tys. zł. W trakcie realizacji 

jest przebudowa ul. Prusinowskiej,  Wilanowskiej. Duży zakres prac. Ze względu na wykopalisko objęte nadzorem 

archeologicznym prace te mogą się wydłużyć.  

 

Pan Burmistrz wspomniał, o planach gminnej spółdzielni, względem ogrodzenia placu w rynku, zrobienia tam 

parkingu płatnego. Jest to własność spółdzielni. Zostało wystosowane pismo do zarządu spółdzielni o rozważenie 

sprzedaż tej nieruchomości na rzecz gminy. W chwili obecnej, by dokończyć przebudowę drogi musimy wykupić 

część chodnika, od rynku w kierunku szkoły, leżącego w pasie działki gminnej spółdzielni. Pan Burmistrz zwrócił 

się z prośbą do Rady o zakup nowego ogrodzenia do budynku szkoły. Stare zwyczajnie kruszy się. Ogrodzenie 

zostanie założone we własnym zakresie. Następnie Pan Burmistrz poinformował, że po zalaniu asfaltu na 

Prusinowskiej, na Bobowni wykonawca wchodzi na ul. Młodzieżową. Po podpisaniu umowy liczymy, że wykonawca 

przystąpi do realizacji prac na Przatowie. Trwają prace związane z kanalizacją. Ceny na prace wodno-kanalizacyjne 

cały czas się zmieniają. Szacunkowo około 500-600 tys. trzeba będzie do tych prac, do wartości kosztorysowych 

dołożyć. Pan Ławniczak poinformował, że jeśli chodzi o komputery dla PGR-ów, został przetarg ogłoszony – 40 

laptopów, trzy tablety. To trafi dla dzieci, których rodzice, dziadkowie pracowali w państwowych gospodarstwach 

rolnych. Pan Burmistrz przekazał informacje, że do końca kwietnia wyczerpane zostały wszystkie środki 

przewidziane na ten rok na ogrzewanie naszych szkół. Przekroczyliśmy planowane środki. Jeśli chodzi o prąd, to 

koszty będą ponad  400 tys. wyższe dla gminy aniżeli w roku ubiegłym. Zaoszczędzimy dzięki fotowoltaice na 

szkole w Szadku. Ale to jest jeden punkt, dwa budynki. Natomiast budynków jest dużo więcej. Fotowoltaika będzie 

zainstalowana na ujęcia wody, oczyszczalni.  

 

Przewodnicząca Rady dodała, że budynek świetlico-remizy w Borkach Prusinowskich, stanowi bardzo ładny obiekt.  

Przewodnicząca Rady wspomniała także o jubileuszu 25-lecia chóru Wrzos, który odbył się w domu kultury.  

 

Radna A. Subczyńska zapytała o drogę wojewódzka 710.  

 

Pan Burmistrz podkreślił, że modernizacja drogi 710 to ważny projekt na terenie naszej gminy. Kilka lat starano się 

o jej remont. Trzy lata temu wspólnie z p. Subczyńska,  sołtysami podjęto taką próbę, aby zakontraktować budowę 

ścieżek pieszo-rowerowych na odcinku Szadek- Kotliny – Sikucin, w ramach projektu z budżetu obywatelskiego.  

Próbowaliśmy także aby elementy związane z budową ścieżek były włączone wprost do dokumentacji przebudowy.  

Zarząd województwa łódzkiego ujął przebudowę tej drogi i otrzymał na to środki z Polskiego Ładu. Rozpoczęcie 

prac planowane jest już w czerwcu. Do końca listopada ma się zakończyć budowa. Pierwotnie szacowane koszty  

były na poziomie 8 mln zł. Po rozstrzygnięciu przetargu,  dwukrotnym dokładaniu środków skończyło się na  ponad 

13 mln. Na nasze pismo odpowiedziano, że ze względu na bardzo dużą zwyżkę cen wykonania samej drogi  

z poszerzeniem na całym odcinku do Rossoszycy - niestety nie są w stanie zrealizować ścieżek pieszo-

rowerowych. Ponadto ścieżki rowerowe wiążą się z wykupem gruntów nieruchomości prywatnych, by zmieścić je 

w pasie drogi. Na pewno będziemy dalej się starali, pisali  do zarządu dróg wojewódzkich. Trzeciego lipca samorząd 

województwa, wspólnie z naszą gmina  organizuje piknik europejski, galę kapel. Będziemy poruszać przy Panu 

Marszałku w rozmowach sprawy. Zależy nam, by dokończono ul. tutaj  Sieradzką, Piotrkowską. Jest deklaracja 

odnośnie kolejnych naborów na inwestycje z Polskiego Ładu. Samorząd województwa mówi, by nie narzekać, bo 

jest robiona droga w kierunku Łasku z Szadku, będzie droga 710. Na naszą prośbę w Kotlinkach policja regularnie 

przypomina o dozwolonej prędkości, łapie piratów. Mieszkańcy prosili by policja często tam gościła. I faktycznie tak 

jest.  Na pewno trzeba cieszyć się z faktu, że droga 710 będzie nareszcie modernizowana. Warto zabiegać dalej o 

następny etap, rozbudowę ścieżek rowerowych.  
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Radny M. Kałużka zwrócił uwagę, że jeżeli miałaby być modernizowana Sieradzka, to może warto poczekać aby 

zrobili tam rondo.  

 

Radna p. Subczyńska wyraziła zdanie, że cieszy fakt modernizacji drogi 710. Jako radna dalej będzie zabiegała o 

ścieżki rowerowe, w następnej kolejności o przepusty - tam nie ma rowów, by drzewa były wycięte przy tej drodze.  

Policja to tymczasowa pomoc  w poskramianiu kierowców. Dlatego warto naciskać na zarząd województwa, by  

zaczęli po prostu plany tej ścieżki rowerowej.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że część drzew wzdłuż tej drogi będzie usunięta. Nam zależało na przepustach, na 

pogłębieniu rowu. Nie zostało to wpisane w tym wykonaniu. Ponadto część zajadów nigdy nie miała formuły zjazdu. 

Ludzie pozasypywali sobie rowy. Gdyby zarząd odkopał rowy a nie zrobił zajadów to byłaby komiczna sytuacja. 

Taką kwestię sporną mamy z powiatem na ul. Przatowskiej. Zjazdów, które tam były jest ok. 16,  brakuje ok. 20. 

Powiat uznał, że ludzie muszą sobie zjazdy zrobić na własną rękę. Jest zasypane, bo każdy sobie zjeżdżał na pola,  

z tego bruku bezpośrednio. Nikt tego zjazdu nie robił, bo nie było rowu takiego. Rozmawialiśmy ze starostą 

Rychlikiem, jednak powróci do tematu i będą to weryfikowali z projektantem. Bo byłaby niespodzianka jak w 

Krokocicach, gdzie powiat 20 zjazdów nie zrobił, musieliśmy my te zjazdy ze swoich środków zrobić, żeby ludzie 

mogli normalnie w jakiś sposób wjechać na swoje posesje. W sprawie drogi 710 nie tylko pisma są wysyłane, ale 

rozmowy są toczone z zarządem dróg wojewódzkich, zarządem województwa. Gdyby ceny przetargowe były na 

poziomie 8-9 mln, to bez problemu wszystkie zjazdy i nawet kawał dobrej ścieżki mógłby bez problemu powstać.  

Budowa ronda to koszt rzędu 7-10 mln zł. Jako gmina deklarowaliśmy udostępnienie naszego gruntu z części ZGK, 

żeby fizycznie można było to wykonać.  

 

Radny T. Mielczarek, pozostając przy sprawach drogowych zauważył, iż wszystkie ścieżki rowerowe są ważne. 

Ludzie tych ścieżek rowerowych chcą, na rowerach jeździ się coraz więcej coraz więcej. Natomiast najbardziej taką 

uczęszczane drogą bez ścieżki rowerowej droga na Zduńską Wole przez Suchoczasy. Radny zwrócił się z prośbą 

do Pana Burmistrza, by jednak z powiatem cały czas na temat dokończenia ścieżki rozmawiać. Bo coraz więcej 

ludzi, rowerami do Zduńskiej Woli dojeżdża. Teraz gdy ceny benzyny, transportu idą w górę, tych ludzi będzie 

jeszcze więcej. Dlatego warto zabiegać w powiecie o tą ścieżkę rowerową. Następnie Radny odnosząc się do 

wysokich cen węgla, energii, poruszył temat uchwały antysmogowej woj. łódzkiego z 2017 r; z której wynika, że do 

końca roku 2022 można palić w starych piecach. Oznacza to, że do końca roku, zgodnie z prawem powinny być 

zlikwidowane kopciuchy. nieposiadające tabliczki znamionowej z klasą pieca, oraz te mające I,II klasę. Zarząd 

województwa czynni starania, by przesunąć to w czasie o rok. Jak to będzie wyglądało, czy będzie to ktoś 

kontrolować – nie wiadomo, ale na dzień dzisiejszy należy mieć świadomość, że palenie w starych piecach jest do 

końca roku. W swoim wystąpieniu Radny p. Mielczarek odniósł się do sprawozdań MGOPS w Szadku, 

przedłożonych Radzie do przyjęcia. Radny przytoczył najważniejsze zagadnienia ujęte przez ośrodek pomocy 

społecznej, podbierając się danymi z ośrodka, w tym o liczbie osób korzystających ze świadczeń opieki, powodów 

dla których udzielana jest pomoc rodzinom, problemów z jakimi zgłaszają się osoby po pomoc.  

 

Pozostając przy głosie, Radny p. Mielczarek odniósł się do swojej pracy w komisji rewizyjnej. Radny zwracając się 

publicznie do przewodniczącego komisji p. Króla, zaznaczył, że nie uda się Mu spowodować, że w tej komisji nie 

będę brał udziału. Radny p.  Mielczarek wyjaśnił, że prace komisji miały być w poniedziałki o godz.13:00, w 

wyjątkowych sytuacjach mogły ulec przesunięciu – lecz po uzyskaniu zgody wszystkich członków komisji. Radny 

p. Mielczarek podkreślił, że został zignorowany przez przewodniczącego komisji jeśli chodzi o kontrolę komisji w 

zakresie realizacji funduszu sołeckiego w 2020 r. Radny podkreślił, że na jego prośbę, punkt dot. funduszu 

sołeckiego w 2020 r. został przyjęty w planie pracy komisji. A wynikało to z zapytań kierowanych do radnego przez 
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niektórych sołtysów. Zdaniem Radnego komisja nie została tak naprawdę zwołana. Ponieważ sołtysi nie zostali 

powiadomieni, mieszkańcy. Nie wiadomo kto powołał komisję. Informacja telefoniczna w sobotę o godz. 19:00, jest 

nie do przyjęcia. Ponadto, jak dodał Radny, prosił przewodniczego komisji o materiały na komisję, by przyjść 

przygotowanym na nią. Materiałów nie przekazano. Radny poinformował, że w związku z powyższym może i złoży 

skargę na działalność komisji. Radny podkreślił, że można z nim wszystko załatwić, ale nie w taki sposób. A jeśli 

ktoś chce się go pozbyć z komisji to się to nie uda. Radny wyjaśnił, ze zawsze jawnie przyznaje się do tego co robi, 

i Pan Burmistrz o tym wie. Nigdy nic nie zrobił poza plecami burmistrza. Nawet jeśli prosił o jakąś kontrolę, to 

burmistrz o tym wiedział. Radny mając na uwadze zbliżający się koniec roku szkolnego, prace szkól na planami 

poprosił Przewodniczącą Rady o ustalenie kiedy i w jakich godzinach będą organizowane sesje i komisje. Radny 

dostosuje się do tego, ale musi wcześniej wiedzieć.  

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, ze ustalone zostały poniedziałki na komisje, środy na sesje. I zgodnie z tym 

ustaniem starała się organizować spotkania. Czasem jednak są sytuacje, że w środę sesji nie da się zorganizować. 

Jak np. obecna sesja. Dlatego podjęła decyzję, że odbędzie się ona właśnie we wtorek, 15:00.  Natomiast sesje 

będą w środy planowane o godz. 10:00, i tego będziemy starać się dotrzymywać. Co do komisji, Przewodnicząca 

Rady zaproponowała, by może odbywały się 1-1,5 godz. przed sesja, by nie zajmować tych 2 dni.  

 

Radny p. Mielczarek zwrócił uwagę, że wszyscy radni powinni odnieść się do tego. Dotyczy to wszystkich. Jego 

zdaniem na godzinę przed sesją, gdy do omawiania będą rożne rzeczy, to nie ma czasu na jakiekolwiek 

przemyślenia, jakiekolwiek dodatkowe zapytania. Raczej powinno zostać rozbite na 2 dni. Jeżeli rada uzna, że w 

jeden dzień, to dostosuje się.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, by członkowie komisji rewizyjnej spotkali się, uzgodnili godziny, terminy.   

I nie chodzi o szukanie igły w stogu siana, tylko o konkrety. Takie sprawy powinny być załatwiane na miejscu. Sama 

chętnie weźmie udział w spotkaniu. Przewodnicząca Rady następnie zapytała, czy Rada chce by komisje wspólne 

odbywały się w oddzielny dzień, czy przed sesją.  

 

Ostatecznie w toku dyskusji podpartej głosowaniem, radni zdecydowali, że komisje będą odbywać się w 

poniedziałki przy dużej ilość materiałów na sesje, natomiast przy bardzo malej ilości materiałów przed sesją w 

środy.   

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej p. Król, wyjaśnił, że dzień posiedzenia komisji kontrolnej, godzina zostały 

ustalone w dniu sesji. Członkowie komisji zostali poinformowani. Pan Mielczarek powiedział, że się spóźni. Radny 

Król dodał, że z dobrej woli dzwonił do każdego z członków z przypomnieniem, że komisja spotyka się danego dnia. 

Pan Mielczarek powiedział wówczas, ze nie będzie obecny, ponieważ nie pasuje mu godzina. Dokumenty wszystkie 

były udostępnione podczas kontroli, na miejscu w urzędzie.  

 

Przewodnicząca Rady objaśniła, że cała dokumentacja funduszu sołeckiego, który prowadzi p. Gliński, została 

przygotowana i udostępniona do wglądu, analizy. Członkowie komisji zapoznali się z nimi, i z tego co wiadomo nie 

wnosili uwag.  

 

Radna Subczyńska wyjaśniła, Ze uczestniczyła w posiedzeniu komisji rewizyjnej. Została zawiadomiona o terminie 

komisji podczas ostatniej sesji. Przewodniczący komisji w sobotę przypomniał jeszcze o spotkaniu, wszystkim 

członkom komisji. W pracach komisji brało udział 4 jej członków, dokumenty zostały udostępnione komisji bez 

żadnych problemów. Można było się z nimi zapoznać. Protokół z kontroli jest sporządzony. Chyba nie ma problemu, 
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jeżeli jeden z członków komisji nie uczestniczył w kontroli. Radna dodała, że gdy była kontrola w bibliotece, nie 

mogła brać udziału w posiedzeniu bo była na zwolnieniu. Nie ma co robić tak wielkiego zamieszania.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Szadek zaznaczył, że każdemu zdarzają się sytuacje, że z różnych powodów nie może 

uczestniczyć w sesji, komisji. Jeżeli  jest informacja wcześniej, to gmina przygotowuje wszystkie dokumenty, nie 

ma tutaj nic tajnego.  Pan Burmistrz poinformował, że jak tylko otrzyma pismo formalnie zarządu województwa, czy 

jak ukaże się lista dofinasowań, to prosi o sesje nadzwyczajna. Tak by jak najszybciej zabrać się za szukanie 

wykonawcy. Odnosząc się do ścieżek rowerowych Pan Burmistrz zgodził się, że są ważne. Jednak nie ma co 

ukrywać, że z powiatem mamy problem. W ostatnim czasie, jak wspomniał Pan Burmistrz zaproponował powiatowi, 

2 gminom (Zduńska Wola, Zapolice) w projekt smart vilage. W tym projekcie przewidziane są środki na ścieżki 

rowerowe pod warunkiem, że wygramy grand taki wspólny, łączony z tymi gminami. Jest to przewidziane w tej 

nowej perspektywie PROW do realizacji. Czy powiat zdecyduje się przystąpić zobaczymy. Następnie Pan Burmistrz 

podał, ze prawie 70% na terenie naszej gminy, to są piece kopciuchy, starej generacji. Nie jesteśmy zasobną gminą, 

mieszkańcy nie mają jakichś ogromnych dochodów. Pan Burmistrz wyraził zdanie, uchwały antysmogowe w jego 

przekonaniu są niezgodne z prawem unijnym. Nie pozwala się na spalanie biomasy w tym drewna, a 

rozporządzenia unijne pozwalają na spalaniu drewna. Należy mieć nadzieję, że przy kryzysie energetycznym 

zarządy województw, wycofają się z tych uchwał, przynajmniej o kilka lat przesuną to wszystko. Ze dadzą 

możliwość mieszkańcom dofinansowania do zakładania tych nowych źródeł ciepła. Pan Burmistrz przypomniał o 

obowiązku złożenia deklaracji dot. źródła ciepła w gospodarstwie a także o możliwości skorzystania z programu 

Czyste powietrze.  

 

W zakresie pomocy społecznej Pan Burmistrz objaśnił, że na terenie gminy jest duża grupa potrzebujących 

mieszkańców. Jest również grupa, która regularnie uchyla się od pracy pomimo dobrej kondycji, dobrych, jakby 

warunków - po prostu wolą nie pracować. Mamy też grupę demolującą, niszcząca mieszkania. Nasza opieka  

działa bardzo sprawnie, każda pomoc jest udzielana.  

 

Przewodnicząca Rady jeszcze raz wyjaśniła, że wspólne komisje będą się odbywać w poniedziałki przy dużej ilości 

materiałów na sesję. Natomiast jeśli sesja będzie dotyczyć tylko zmian w budżecie, będzie krótka, to komisja będzie 

przed sesją. Natomiast przewodniczący Komisji rewizyjnej proszony jest o spotkanie ze swoim zespołem i 

poczynienie ustaleń. Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.  

 

Pkt 5. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Szadek z przeprowadzonej kontroli w 

MiGBP w Szadku oraz filiach bibliotecznych.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że z protokołu wynika, iż komisja  rewizyjna uznała za zasadne podjęcie 

działań zmierzających do stopniowego wygaszania filii Ponieważ proces likwidacji jest długotrwały w pierwszej 

kolejności do końca 2022 r. działalności powinny zaprzestać filia biblioteczna w Krokocicach, w  Boczkach  

Przewodnicząca Rady podkreśliła, że nikt z pracowników tychże filii nie zostanie zwolniony. W Krokocicach pani 

prowadząca filie odeszła na emeryturę. Podobnie będzie w Boczkach. Przewodnicząca podkreśliła, iż jej zdaniem 

jest  to słuszna decyzja. Przysłuży się do podniesienia rangi biblioteki w Szadku, która jest bardzo dobrze 

wyposażona. Jedna biblioteka dobrze wyposażona w naszej gminie, szczególnie w dobie komputeryzacji, dostępu 

do Internetu. W filiach bibliotecznych jest coraz mniej czytelników, a nawet mieszkańcy jadą do Szadku, bo tutaj 

jest więcej nowości. Punkty filialne w Prusinowicach i Górnej Woli zostaną utrzymane, dotąd, dopóki osoby 

prowadzące te punkty będą mogły przejść na emeryturę. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad 

przyjęciem protokołu komisji,  przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 
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- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na rok 2021 dla Gminy i Miasta Szadek . 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu.  

 

Pkt 7. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2021 dla gminy Szadek.  

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 

 

Pkt 8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 

pozarządowymi. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 9. Przyjęcie sprawozdania z wykorzystania dotacji LKS „Victoria” Szadek. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 10. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli, analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2021 r. na terenie Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła najważniejsze informacje dotyczące analizy stanu bezpieczeństwa w roku 

ubiegłym. Następnie przeprowadziła głosowanie i przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 11. Przyjęcie informacji o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy i Miasta Szadek 

w 2021 r.  

Przewodnicząca Rady po krótce przybliżyła najważniejsze informacje ze sprawozdania. Przeprowadziła 

głosowanie, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 
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Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Szadku za 2021 r.  

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały., przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej i Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Szadku za 2021 r. 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szadku. 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały, przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Szadku 

oraz zmiany statutu w zakresie likwidacji filii). 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na 

lata 2022-2032. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki 

glosowania:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 
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Pkt 18. Zamkniecie obrad LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

       Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 


